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Saksliste 

Tid 
Utvalgs- 
saksnr Innhold 

Arkiv- 
Saksnr 

10.00 - 10.00 ST 41/20 Referatet fra forrige møte 25.05.2020 er godkjent. 
Referatet ble godkjent på epost etter møtet 25.05.2020. 

 

10.00 - 10.15 ST 42/20 Status for ELG 10. 
Informasjonssak v/ prodekan Toril Forbord 

 

10.15 - 10.25 ST 43/20 Status NTNUs medvirkningsprosjekt. 
Informasjonssak v/ adm.leder Rannveig T. Storeng. 

2017/1835 

10.25 - 10.55 ST 44/20 Nytt fra dekanen. 
Informasjonssak v/ dekan Björn Gustafsson. 

 

10.55 - 11.25 ST 45/20 Orientering fra fagforeningene og HVO. 
Informasjon fra alle til alle. 

 

 
 
  



ST 41/20 Referatet fra forrige møte 25.05.2020 er godkjent 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 17.06.2020  
Referatet ble godkjent på e-post etter møtet 25.05.2020. 
 
 

ST 42/20 Status for ELG 10 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 17.06.2020  
Prodekan Toril Forbord informerte om status og arbeidsgruppens anbefaling for arealbruk.  
 
Når det gjelder spesialareal er det tatt hensyn til endringer etter fusjonen, hensynet til faglig 
integrasjon samt instituttenes ønsker: 

 ISB ønsker å ta ut sitt areal og heller bruke eksisterende spesialareal i 
Bevegelsessenteret. 

 IPH ønsker å ta ut et ferdighetsareal og heller bruke andre eksisterende ferdighetsareal på 
Øya. 

 INB ønsker å ta ned noe areal i Elgesetergate 10 økt bruk av eksisterende areal i MTFS 
og Nevrosenteret. Videre ønsker INB å flytte tre eksisterende spesialareal som ligger på 
Øya til Elgesetergate 10. 

Når det gjelder areal til arbeidsplasser anbefales at: 
 Fakultetsadministrasjonen blir sittende i MTFS. 
 Administrasjonen ved INB flytter til Elgesetergate 10 sammen med INB sine fagmiljø: 

fysioterapi, bevegelsesvitenskap, audiologi og ergoterapi. 
 
Det anbefales videre at det bygges en bro mellom MTFS og Elgesetergate 10. 
 
Arbeidet med detaljprosjektering vil starte opp høsten 2020 og er beregnet å ta cirka 10 
måneder. Parallelt med detaljprosjektering forventes rivning av det gamle bygget på tomta i 
Elgesetergate 10.  
 
Mer informasjon om prosjektet finnes på:  
https://www.ntnu.no/campusutvikling/elgesetergate-10  
 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 17.06.2020  
LOSAM tar saken til orientering.  
 
 

ST 43/20 Status NTNUs medvirkningsprosjekt 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 17.06.2020  
Adm.leder Rannveig Tellemand Storeng informert om saken og viste en presentasjon som 
vedlegges referatet.  
 

https://www.ntnu.no/campusutvikling/elgesetergate-10


Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 17.06.2020  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

ST 44/20 Nytt fra dekanen 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 17.06.2020  
Dekan Björn Gustafsson informerte om aktuelle saker og viste en presentasjon som vedlegges 
referatet.  
 

 Innspill om økning av studieplasser. Foreløpig tildeling, men avventer behandling av 
revidert statsbudsjett. 

 Utdanning og semesterstart til høsten. Trondheim kommune er bekymret for 
smittespredning under fadderuka.  

 Forskning/innovasjon. Mye har gått bra digitalt, men gradvis tilbakevending til normalen 
innenfor smittevernreglene.  

 Ny konstituert sjef for Økonomiseksjonen, stillingen er lyst ut. 
 Økonomien er hovedsakelig under kontroll p.t., men fortsatt mye usikkerhet om 

koronaeffekter.  
 Hjemmekontor avvikles gradvis etter 10. august, avhengig av smittesituasjonen. Fortsatt 

digitale møter der det er hensiktsmessig.  
 Informerte om saker fra fakultetsstyremøtet som var 11.06.2020. 

 
Prodekan Toril Forbord informerte om studiestart:  

 Ved gjennomføring av all undervisning og opphold på campus høsten 2020 skal 
gjeldende smittevernregler til enhver tid følges 

 Førsteårsstudenter på bachelornivå og medisinstudiet prioriteres høyt for fysisk 
undervisning.  

 Førsteårsstudenter på toårige masterprogram og videreutdanninger prioriteres også høyt 
 Undervisning som må foregå på campus (ferdighetstrening, simulering og lignende), der 

digital undervisning ikke vil fungere, får prioritet. 
 Det utarbeides klare prinsipper for prioritering av timeplanfestede aktiviteter på campus. 

 
Forsøker å få til så normal praksisundervisning som mulig, innenfor smittevernreglene.  
Det kommer til å bli litt ulike regler ute i kommunene for studenter i praksis da det er 
kommuneoverlegene som bestemmer lokalt. 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 17.06.2020  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

ST 45/20 Orientering fra fagforeningene og HVO 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 17.06.2020  
Runde rundt. Organisasjonene har fortsatt få henvendelser fra medlemmene. De fleste ansatte 
ser ut til å ta situasjonen med fatning og forsøker å gjøre så godt de kan.  
 



Spørsmål om hvorfor 4-manns kontorer nå bare kan brukes av 2 personer selv om det er god 
plass? Svar fra dekan: Det er 1-metersregelen som gjelder og ikke antall personer, men 
instituttlederne har ansvaret på sine enheter og kan ha vurdert andre forhold i tillegg, f.eks. 
kapasitet på toaletter og fellesarealer som kan begrense antall personer på jobb samtidig. 
Dessuten har St.Olav fortsatt en 2-metersregel og spesielle krav for sine lokaler.  
 
Det var også bekymring for om prøveprosjektet med utvidet arbeidstid/undervisningstid på 
kveld nå kan bli snikinnført som en permanent ordning. Svar fra dekan og adm.leder at dette 
ikke er noe MH styrer lokalt men skal i så fall gjennom SESAM. Men kjenner ikke til noen 
planer om permanent utvidelse foreløpig. 
 
Noen har fått henvendelse fra medlemmer i risikogruppe som er bekymret for om man kan bli 
tvunget tilbake til arbeidsplassen før man selv er klar for det. Svar fra dekan og adm.leder er at 
returen fra hjemmekontoret til arbeidsplassen skal skje i samarbeid med nærmeste leder og være 
helt i tråd med alle smittevernfaglige vurderinger, så det både vil være og oppleves som helt 
trygt. Angst for korona vil ikke alene være tilstrekkelig grunnlag for å kunne fortsette med 
hjemmekontor. 
 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 17.06.2020  
God og nyttig informasjon for alle. 
 


